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 דיווח .1
 

 צהדיווח ראש המוע 1.1 
 

  :אוזן אנדריי  
 

  פותח את הישיבה.  
. הייתה 2016התקיים כנס תעשייה וסביבה  06.12.2016 הדיווח הועבר אליכם. בתאריך

השתתפות מרשימה מכל הארץ. קיבלנו המון פרגונים מהארגונים הירוקים, התקשורת הירוקה 
 והשר להגנת הסביבה. אני רוצה להודות לכל העוסקים במלאכה.

חלק משינוי התדמית שאנו עורכים, כשהאנשים שיורדים דרומה תהיה  –ם את הבוסתן" "מאירי
 להם נקודת אור הדרך.

 מחר יתקיים הפנינג לילדי עובדים. כולם מוזמנים עם הילדים והנכדים.
   

 אישור פרוטוקולים .2
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 פרוטוקול הצבעת מליאה טלפונית לאישור הוצאת ערבות בנקאית עבור "קול קורא"  רוראיש .2.2
 30.11.2016מיום 

 
 אנדריי אוזן:

 
 .רמבקש לאשר
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 החלטה:  
 

 .פה אחד רמאושר  
 

ור פרוטוקול הצבעת מליאה טלפונית לאישור הוצאת ערבות בנקאית לצורך קבלת ראיש .2.3
 11.12.2016השתתפות המשרד להג"ס במיצג "אקו לופ" מיום 

 
 אנדריי אוזן:

 
 .רמבקש לאשר

 
 החלטה:  

 
 פה אחד. רמאושר  

 
שלא מן המניין בנושא תקציב לשנת אישור פרוטוקול והחלטות מישיבת ועדת הנהלה/כספים  .2.4

 28.11.2016מיום  2017
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 מבקש לאשר. 
 

 החלטה:  
 

 מאושר פה אחד.  
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 אנדריי אוזן: 
 

 מבקש לאשר. 
 

 החלטה:  
 

 מאושר פה אחד.  
 
שור להמשך גביית אגרת ניטור האוויר על פי חוק העזר למועצה בהתאם לנדרש ברשומות  אשר אי .3

 אושרה בוועדת כספים/הנהלה
 

 אנדריי אוזן: 
 

 הנושא אושר בוועדת כספים/הנהלה אך יש צורך לאשר גם במליאה. 
 .בכפוף להערות שניתנו בוועדה מבקש לאשר 
  

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד.
 
 
 2015ו"ח השנתי לשנת אישור הד .4

 
 

 רון רוזן:
 

מידי שנה אנו עורכים דו"ח שנתי ושולחים אותו למשרד הפנים. השנה הדו"ח מתייחס למכרז להקמת 
מרכז המבקרים ומבנה המועצה. הדו"ח הועבר להתייחסות אנדריי, אמנון ועמירם. קיבלתי את 

מאז שהדו"ח הופץ וחלקן ייושמו  ההתייחסויות וחלק מההמלצות כבר יושמו בפעילות ועדת מכרזים 
 בעתיד לגבי פעילות הוועדה והמכרזים שיוצאו על ידי המועצה.

 
 

 אנדריי אוזן:
 

אני רוצה להודות למבקר המועצה ולכל הצוות שליווה את התהליך. חלק מהדברים אנו כבר מיישמים 
ים יום השתלמות מרוכז בוועדת מכרזים. סיכמנו שבמקום לשלוח אנשים לקורס של מספר ימים, אנו נקי

 במועצה לחברי המועצה.
 מבקש לאשר.

 
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד.
 

 
 .ננעלת הישיבה
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   אמנון בן דהן                :  אנדריי אוזןמאשר
 מנכ"ל המועצה.       ראש המועצה. 
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